
Z A P I S N I K

sastavljen dana 12.12.2022. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica
Bisag.

Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke
pošte pozivom KLASA: 601-01/22-01/103, URBROJ: 2186-181-22-1 od 08.12.2022. godine.

Sjednici su prisutni članovi Upravnog vijeća:
1. Stjepan Šafran, predsjednik,
2. Ivan Andrašek, potpredsjednik,
3. Tomislav Ledinski,
4. Andreja Podoljnjak.

Ostali prisutni:
1. Martina Hrupec, ravnateljica,
2. Marko Futač, voditelj zapisnika.

Na sjednici nije prisutna Ana Marija Vrščak, koja je opravdala svoj izostanak.

Sjednicu  otvara  predsjednik  Upravnog vijeća  Stjepan  Šafran,  konstatira  da  postoji
kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red:

D N E V N I   R E D

1. Verifikacija zapisnika s prethodnih sjednica Upravnog vijeća,
2. Izmjene i dopune financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2022. godinu,
3. Financijski plan Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2023. godinu te projekcije plana za

2024. i 2025. godinu,
4. Ostala pitanja i prijedlozi.

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.

Toč. 1)
Verifikacija zapisnika s prethodnih sjednica Upravnog vijeća

Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 15.11.2022. godine.
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice od 15.11.2022. godine na glasanje.

ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća od 15.11.2022.  godine je
prihvaćen jednoglasno.

Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane elektroničkim putem
05.12.2022. godine. Predsjednik daje zapisnik sa sjednice od 05.12.2022. godine na glasanje.

ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća od 05.12.2022. godine je
prihvaćen jednoglasno.



Toč. 2)
Izmjene i dopune financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag

za 2022. godinu

Predsjednik obrazlaže prijedlog Izmjena i dopuna financijskog plana za 2022. godinu.
Prihodi u iznosu od 1.726.220,00 kuna su nešto manji u odnosu na planirane, a sastoje se od
prihoda od participacije roditelja u cijeni usluge te sufinanciranja od strane Općine Breznica.

Rashodi  u  iznosu  od  1.775.850,00  kuna  su  također  nešto  manji  od  planiranih.
Najznačajnije rashodovne stavke se odnose na plaće djelatnika, prehranu djece i intelektualne
usluge (u što su uključeni ugovori od djelu, knjigovodstvo i ove godine provedeni pregled i
ispitivanje objekta za sigurnost na radu).

Ravnateljica navodi i sadnju nove živice te popravke na stolariji kao veće investicije
ove godine.

Predsjednik otvara raspravu o prijedlogu Izmjena i dopuna financijskog plana Dječjeg
vrtića Pčelica Bisag za 2022. godinu. Nema pitanja ili primjedbi u vezi ove točke dnevnog
reda. Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica
Bisag za 2022. godinu na glasanje.

ZAKLJUČAK: Izmjene i dopune financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag
za 2022. godinu su prihvaćene jednoglasno.

Toč. 3)
Financijski plan Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2023. godinu

te projekcije plana za 2024. i 2025. godinu

Predsjednik obrazlaže prijedlog Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za
2023. godinu te projekcije plana za 2024. i 2025. godinu. Iznosi u Planu su dani u eurima, a
pretvoreni  u  kune  daju  nešto  veći  planirani  proračun  u  odnosu  na  2022.  godinu  (oko
2.190.000.00 kuna). Razlog za to je povećanje cijene svega, od prehrane do troškova rada.
Prihodi se opet sastoje od participacije roditelja u cijeni usluge te sufinanciranja od strane
Općine Breznica.

Predsjednik otvara raspravu o prijedlogu Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica
Bisag za 2023. godinu te projekcije plana za 2024. i 2025. godinu. Nema pitanja ili primjedbi
u vezi ove točke dnevnog reda. Predsjednik daje prijedlog Financijskog plana Dječjeg vrtića
Pčelica Bisag za 2023. godinu te projekcije plana za 2024. i 2025. godinu na glasanje.

ZAKLJUČAK: Financijski plan Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2023. godinu te
projekcije plana za 2024. i 2025. godinu su prihvaćeni jednoglasno.

Toč. 4)
Ostala pitanja i prijedlozi

Ravnateljica obavještava Vijeće o aktivnostima koje se provode u Vrtiću u božićnom
razdoblju.  U  Vrtiću  je  održana  radionica,  a  prošli  tjedan  i  snimanje  božićnog  spota  sa
župnikom. Predstavljanje božićnog spota planira se za idući tjedan, kada će se predstaviti i
prvi broj vrtićkog časopisa.

Od  ostalih  vijesti  ravnateljica  obavješta  Vijeće  o  problemu  streptokokne  infekcije
među  djecom  u  vrtiću,  gdje  u  vrtić  stalno  dolaze  bolesna  djeca.  U  cilju  rješavanja  tog
problema ravnateljica planira pozvati zdravstvenu službu da uzme briseve nosa sve djece u
vrtiću, za što je potrebno prvo ishoditi suglasnost roditelja. U raspravi o ovoj temi sudjeluju
ravnateljica i svi prisutni članovi Vijeća.



Predsjednik podsjeća Vijeće da Ministarstvo znanosti i obrazovanja nije prihvatilo za
sufinanciranje prijavljeni projekt izgradnje područnog objekta vrtića u Breznici.  Općina je
poslala prigovor na tu odluku Ministarstva i sada je primila rješenje kojim je prigovor Općine
u potpunosti prihvaćen kao osnovan. Rješenjem je naređeno da se projekt ponovno razmotri
za sufinanciranje,  a  predsjednik vjeruje  da će sada biti  i  prihvaćen,  budući  da je  rješenje
popisao sam ministar.

Predsjednik upoznaje Vijeće i  s  potrebom održavanja još  jedne sjednice Upravnog
vijeća prije kraja godine. Naime, natječaji za odgojiteljicu i zdravstvenu voditeljicu traju do
14.  prosinca,  te  će nakon toga biti  potrebno donijeti  odluke  o sklapanju  ugovora o radu.
Također će biti potrebno raspisati i natječaj za imenovanje ravnatelja vrtića. Predsjednik stoga
pita članove Vijeća za termin koji im odgovara. Predlaže da se sjednica održi sljedeći tjedan, u
srijedu 21. prosinca u 18:00. Nema primjedbi na ovaj prijedlog.

Dovršeno u 18:30 sati.

Voditelj zapisnika     Predsjednik
    Marko Futač Upravnog vijeća

  Stjepan Šafran


